
Artikel 41 vragen 

Betreft: Toegankelijkheid in het geding: Lift Bergoss parkeergarage al geruime tijd buiten 
gebruik  

Oss, 15 april 2025 

Geacht college, 

De afgelopen tijd heeft onze fractie diverse meldingen ontvangen over de lift in de Bergoss 
parkeergarage. De lift zou al geruime tijd buiten dienst zijn waardoor mensen die afhankelijk 
zijn van de lift er geen gebruik van kunnen maken en daardoor ook niet kunnen parkeren in 
de Bergoss parkeergarage. 

D66 Oss vind een toegankelijk stadscentrum erg belangrijk en heeft daarom de volgende 
vragen: 

1. Is het college op de hoogte van het feit dat de lift in Bergoss parkeergarage langdurig
buiten gebruik is?

2. Indien ja, sinds wanneer is de lift buiten dienst en wanneer wordt deze weer
hersteld?

3. Indien nee, welke acties gaat het college ondernemen om dit zo snel mogelijk op te
lossen?

4. Wordt bij de ingang van de parkeergarage duidelijk en tijdig gecommuniceerd dat de
lift buiten gebruik is zodat bezoekers hier rekening mee kunnen houden?

5. Zijn er op dit moment meer openbare voorzieningen in de stad die buiten dienst zijn
en waarvan de beperkte toegankelijkheid problemen oplevert voor mensen met een
beperking of gezinnen met kinderwagens?

6. Is het preventief onderhoud aan dit soort essentiële voorzieningen voldoende op
order om langdurige uitval in de toekomst te voorkomen?

7. Welke structurele maatregelen overweegt het college om de toegankelijkheid van
openbare voorzieningen in de stad te verbeteren en te waarborgen?

Wij verzoeken het college deze vragen schriftelijk te beantwoorden en danken u bij voorbaat 
voor uw medewerking. 

Namens de fractie van D66 Oss 

Bekir Atman, Raadslid 

Sander Klaver, Burgerlid 




